
 

                           
 
 
RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  : 108-200 
Onderwerp  : Strooibeleid Monnickendam 
Portefeuillehouder : Harm Scheepstra 
Datum   : 6 januari 2023  
 

 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 6 januari 2023). 
 
Aanleiding/toelichting: 
De fractie van WaterlandNatuurlijk ontving een klacht van een bewoner van centrum van Monnickendam 
over het niet strooien in gedeeltes van de oude binnenstad tijdens de periode van ijzel in december jl. 
 

Vraag 1 

Sinds wanneer zijn ’t Zand, de Fluwelen Burgwal en eventuele andere doorgaande straten/routes niet 

meer opgenomen in het zgn. strooiplan? 

 

Vraag 2 

Wat is de overweging geweest om bovenstaande straten niet meer op te nemen in het strooiplan? 

 

Vraag 3 

Wat zijn concreet de jaarlijkse extra kosten wanneer teruggekeerd wordt naar het vorige strooiplan? 

 

Vraag 4 

Is het college bereid het huidige strooiplan terug te draaien, naar de situatie waarin wél weer gestrooid 

wordt op bovengenoemde straten/routes om hiermee levensgevaarlijke situaties te voorkomen? 

 

Vraag 5 

Is het college zich bewust van de risico’s voor de inwoners van de oude binnenstad, maar ook van de 

aansprakelijkheid  en de financiële risico’s voor de gemeente die gepaard gaan met dit huidige, beperkte 

strooiplan?  

 

 


